
Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania: 08.06.2017 o 17,00 hod., učebňa III.B triedy 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Mgr. Libuše Horvátová, Ing. Ján Vojtek, Ing. arch. Soňa 

Papučíková, Mgr. Janka Pieronová, JUDr. Jozef Sečník, Branislav Neslušan, Ivan Poláček, 

Marta Žáková,                                

Neprítomní: Ing. Rudolf Drexler,  Ing. Vavrín Randa - ospravedlnení 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková   

Rada školy je uznášaniaschopná.     

Program zasadnutia Rady školy: 

1.  Otvorenie 

2. Rozpočet školy na kalendárny rok. 

3. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

4. Informácia o pedagogicko – organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

   procesu, organizácia ďalšieho školského roka, personálne, priestorové 

   a materiálne zabezpečenie. 

5. Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka 

6. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu.  

7. Aktuálne problémy školy 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver  

1. Otvorenie 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady školy 

(ďalej len RŠ). 

2. Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok. 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla návrh na rozpočet na kalendárny rok. 



3. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla správu o hospodárení za predchádzajúci 

rok. 

4. Informácia o pedagogicko – organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

   procesu, organizácia ďalšieho školského roka, personálne, priestorové 

   a materiálne zabezpečenie. 

 

V budúcom školskom roku sa bude vyučovať v 18 triedach, v každom ročníku dve triedy. 

Zmena nastane iba v personálnom obsadení školy, pretože p. učiteľka Mgr. Daniela 

Podoláková odchádza do dôchodku. 

 

5. Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková oboznámila prítomných z výsledkom zápisu prvákov. 

Počas dvoch dní sme zapísali 35 žiakov, z toho päť žiakov požiadalo o odklad. Žiaci budú 

rozdelení do dvoch tried. 

6. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu.  

V 4. ročníku realizovať ŠkVP ISCED I a v 8.- 9. ročníku realizovať ISCED II. V 1.,2.,3. a 

5.,6.,7. ročníku realizovať Inovovaný školský vzdelávací program, v ŠKD Výchovný program 

Suľkováčik. Zvýšiť kompetencie učiteľov a žiakov v oblasti IKT za účelom využívania 

nových foriem výučby. Začleniť do výchovno-vzdelávacieho procesu základné princípy 

rozvojového projektu Škola podporujúca zdravie a Národného akčného plánu prevencie 

obezity 2015 – 2020. Vo všetkých vzdelávacích oblastiach školy intenzívne rozvíjať 

čitateľskú gramotnosť. 

7. Aktuálne problémy školy 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková uviedla, že škola, tak ako aj ostatné školy v SR, trpí 

nedostatkom financií na zakúpenie potrebných učebných pomôcok. Naše aktivity realizujeme 

z vlastného rozpočtu alebo v spolupráci so zriaďovateľom a Radou rodičov. Nevýhodou našej 

školy je aj to, že ešte doposiaľ nie sú vysporiadané pozemky pod našou budovou, čím nie je 

možné čerpať projekty na obnovu školy z fondov EÚ. Ďalším problémom je súdne 

pojednávanie s bývalou ekonómkou školy.  



 

8. Diskusia 

V diskusii členovia pokračovali v rozoberaní aktuálnych problémov. 

9. Uznesenie 

Rada školy berie na vedomie:  

- Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2017 

- Výsledky hospodárenia školy za  rok 2016 

- Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu na rok 2017/2018 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov    9 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo  9 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo  0 členov  

Hlasovania sa zdržalo    0 členov  

 

10. Záver 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie RŠ. 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Lenka Škoríková  

 

 

                                                                                               Mgr. Lenka Škoríková 

                                                                                                predseda Rady školy 

 

 


